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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Ember i
Erőforrások Minisztériumát vezet ő miniszterhe z

„Miért nem kíváncsiak a diákok véleményére? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

2014-ben ülésezett utoljára az az Országos Diákparlament, amelynek küldöttei képviselik azt a
sok százezer fiatalt, akik meghatározzák az ország jövőjét. A közel 300 küldött egy 42 ponto s
ajánlást fogalmazott meg és fogadott el . Az egyik ilyen javaslatban azt kérték a Kormánytól ,
hogy állítsanak fel egy testületet, amelyen keresztül rendszeres egyeztetési lehet őséget biztosít
a diákok érdekeit képviselőknek a köznevelést érintő kérdésekkel kapcsolatban .

A Jobbik nélkülözhetetlennek tartja azt, hogy a jöv ő generációját érintő legfontosabb
kérdésekben kikérjük a diákok véleményét is, akár egy ilyen testület létrehozásával .
Véleményünk szerint ezt a nemrég összehívott Köznevelési Kerekasztal esetében is alapvetően
biztosítani kellett volna. Bár nagyon örülünk annak, hogy a Nemzeti Ifjúsági Tanác s
képviselője is meghívást kapott a Kerekasztalra, de sajnos ez édes kevés, hiszen a NIT jelenle g
még nem tudja betölteni azt a szerepet, hogy a teljes diákságot képviselje .

Úgy gondoljuk, hogy egy hatékony, demokratikus diákönkormányzati-rendszer segítségével
nagyot léphetne előre a köznevelés . A NIT véleménye is az, hogy szükséges lenne a
diákönkormányzatok jogköreinek felülvizsgálata, illetve azok bővítése. Annak érdekében,



hogy a lehet ő legtöbb kérdésben a diákok is véleményt nyilváníthassanak, fontos lenne, hogy
minél gyakrabban rendezzenek diákönkormányzati üléseket .

A köznevelés mostani kritikus helyzetében szintén lényeges lenne meggondolni az Országo s
Diákparlament évenkénti megrendezését . Ugyanis az Országos Diákparlament
megtárgyalhatná a diákokat érintő legfontosabb jogszabályváltozásokat, két ilyen ülés közöt t
pedig a diákok érdekeit képviselő testülettel egyeztethetnének a köznevelést érintő kérdésekke l
kapcsolatban.

Rétvári Bence Államtitkár Úr tavaly júliusi írásbeli kérdésemre válaszolva azt mondta, Önök
számára is fontos, hogy megismerjék a diákok véleményét, kérdéseiket és problémáikat .

Tisztelt Miniszter Úr! Kérdezem akkor, hogy miért nem teremtik meg a lehet őségét az
Országos Diákparlament gyakoribb ülésezésének? Miért nem állítanak fel egy testületet ,
amely számára rendszeres egyeztetési lehetőséget biztosíthatnának a kőznevelést érintő
kérdésekkel kapcsolatban?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . március 8 .
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